
JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült Hajdúhadház Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. április 12-én de. 
8,30 órakor a Városháza dísztermében megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív alapján képviselő-testületi tagok 
   Szaniszló Tamás aljegyző 
   Dr. Sőrés Erika jogi ref. 
   Berencsiné Veres Mónika pályázati ref. 
   Szilágyi Gábor műszaki ref. 
   Galamb Csaba közbeszerzési szaktanácsadó 
   Bácsi Lajosné jegyzőkönyvvezető 
 
 
Csáfordi Dénes köszöntötte a képviselő-testület tagjait, és a jelenlévőket. A jelenléti ív alapján 
megállapította, hogy a képviselő-testület minden tagja jelen van, 12 fővel határozatképes, az 
ülést megnyitotta.  
A napirendre a meghívót módosítva tett javaslatot, a 7. napirendi pontot 1. napirendként 
javasolta tárgyalásra, a többi napirend számának ennek megfelelő változásával.   
A képviselő-testület a napirendi pontokat – más módosító javaslat hiányában, határozathozatal 
nélkül – 12 igen szavazattal elfogadta az alábbiak szerint: 
1./ Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése I., II. ütem c. projekttel kapcsolatos 
építési kivitelezési feladatok ellátása tárgyában indítandó közbeszerzési eljáráshoz kapcsolódó 
döntés 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Dr. Kiss Katalin jegyző 
 
2./ Beruházási célú közfoglalkoztatási mintaprogram keretében épülő kiskapacitású vágóhíd 
gépeinek és eszközeinek beszerzésére indított közbeszerzési eljárást lezáró döntés 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Dr. Kiss Katalin jegyző 
 
3./  Tájékoztatás a Hajdúhadházi II. sz. gyermekorvosi körzet praxisjogával, valamint a II. sz. 
háziorvosi körzet helyzetével kapcsolatban  
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Szaniszló Tamás aljegyző 
 
4./ Egészségügyi infrastruktúra fejlesztése Hajdúhadházon (Orvosi rendelő) TOP-4.1.1-15-
HB1-2016-00016 számú pályázat megvalósításához szükséges önerő biztosítása 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Fórián Albert PB elnöke 
 
5./ Szakmai programok megvalósítása és térségi rendezvények, VP6-19.2.1-23-2-17 kódszámú 
felhívásra pályázat benyújtása 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Fórián Albert PB elnöke 
 
6./ 10903 és 10934 hrsz-ú utak zúzott kővel való ellátása 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Szilágyi Gábor műszaki ref. 
 
7./ Fa kivágási kérelem 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Szilágyi Gábor műszaki ref. 
 
 

1./ Önkormányzati épületek energetikai korszerűsítése I., 
II. ütem c. projekttel kapcsolatos építési kivitelezési 
feladatok ellátása tárgyában indítandó közbeszerzési 
eljáráshoz kapcsolódó döntés 
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Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Dr. Kiss Katalin 
jegyző 
(előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Csáfordi Dénes elmondta, a projektet minőség biztosítani kellett több dolog miatt is, egyik fő 
szempont a projekt bekerülési összege. A folyamat elhúzódott, ezért is minél hamarabb indítani 
kellene. A képviselő-testület döntést hozott közbeszerzés indításáról az energetikai 
korszerűsítés kapcsán, de a döntésnek megfelelően még nem tudták a pályázati kiírást 
elindítani, ugyanis a minőségbiztosítás jelentős része még most érkezett meg a 
miniszterelnökségtől. Átadta a szót Galamb Csaba közbeszerzési szaktanácsadónak, és kérte 
adjon tájékoztatást a képviselő-testület részére arról, hogy jelenleg hol tart ez a dolog, valamint 
arról, miért kell egy újabb döntést hozni.  
 
Galamb Csaba a képviselő-testület részére az alábbi tájékoztatást adta: a képviselő-testület 
február 15-én döntött arról, hogy energetika tárgyában összefoglaló tájékoztatás közzétételével 
elindít egy közbeszerzési eljárást. Az eljárásról szóló összefoglaló tájékoztatás megküldésre 
került a Közbeszerzési Hatóságnak, és az közzétételre is került. A képviselő-testületnek meg 
kellett határozni három céget, hogy bárki más jelentkezése mellett, ennek a három gazdasági 
szereplőnek megküldésre kerül az ajánlattétel, valamint mindazoknak, akik még jelentkeznek. 
A beszerzés értéke miatt nem lehetett elindítani a közbeszerzési eljárást a támogatott verzió 
szerint, mivel az folyamatba épített ellenőrzés mellett valósítható meg, ami minimum 40 napot 
vesz igénybe. Ezen a 40 napon túl vannak, azóta tart a két körös ellenőrzés. Az egyik ellenőrzés 
műszaki támogathatósági, elszámolhatósági szempontból történik, s ha erre megkapja valaki a 
tanúsítványt, utána indul meg a közbeszerzés ellenőrzése, és ha ezen is keresztül megy, erről is 
megérkezik a tanúsítvány, akkor hivatalosan lehet indítani a közbeszerzési eljárást aszerint, 
ahogyan a képviselő-testület elfogadta. Annyi változás történt, a tegnapi napon megkapták a 
műszaki támogathatósági és elszámolhatósági levelet, tájékoztatást arról, hogy megkapták a 
tanúsítványt. Ez azt jelenti, hogy a közbeszerzési eljárás dokumentumai alapján maga a 
miniszterelnökség támogathatónak, elszámolhatónak, és minden szempontból megfelelőnek 
találta a közbeszerzési eljárást, és most indítják meg magát a jogi közbeszerzési ellenőrzést. 
Április 15-től a törvényben olyan változás történik, ami már nem teszi alkalmassá a testület 
által elfogadott felhívás tartalom szerinti eljárás indítását. Ha átcsúsznak a jövő hétre, akkor 
vélhetően az ellenőr is jelezni fogja, hogy közbeszerzésileg a kiírás nem felel meg az aktuális 
jogszabálynak. A 272/2014-es Kormány rendelet az uniós kifizetések elszámolásával 
kapcsolatban szabályozza közbeszerzést, és a rendelet szerint ajánlatkérés elmaradás esetében 
is megindítható a közbeszerzési eljárás azzal, hogy tájékoztatni kell a miniszterelnökséget. 
Természetesen az ellenőrzés nem áll meg, ugyanúgy ellenőrzik az eljárást, és ha észrevételük 
van, azt jelezni fogják, és ha megindul a közbeszerzési eljárás, akkor a mai nap érvényes 
szabályok szerint kell végig vizsgálni, és bármilyen észrevételt tesznek menetközben, lehetőség 
van a miniszterelnökség kérésének megfelelően még akár a felhívást is módosítani. A lényeg 
el tud indulni a közbeszerzési eljárás. A képviselő-testület előtt olyan döntési javaslat van, hogy 
nyílt eljárás keretében valósul meg a közbeszerzési eljárás, ami azt jelenti, hogy maga az eljárást 
megindító ajánlattételi felhívás kerül közzétételre 15 napot adva az ajánlattételre, és nem kell 
legalább három gazdasági szereplőt sem kijelölni, bárki indulhat az eljáráson. A tartalom 
ugyanaz marad, a feltételeken nem változtatnak, csak nem a Kbt. 113.§.(1) bekezdése, hanem 
a Kbt. 112. §. (1) bekezdés b.) pont szerinti közbeszerzési eljárást indítanának.  
 
Csáfordi Dénes amennyiben a tanúsítványt hamarabb megkapták volna, akkor az eljárást el 
tudták volna indítani, de nem kockáztattak, a visszajelzés tegnap este érkezett a 
miniszterelnökségtől. Ha a közbeszerzést aszerint indították volna el, ahogyan februárban 
elfogadta a képviselő-testület, akkor belecsúsztak volna a 15-ei változásokba, vagyis hiába 
indították volna el, abban a formában, azt kellett volna nyugtázniuk, hogy nem felel meg az új 
közbeszerzési törvénynek, és új eljárást kell indítani, és valószínű a miniszterelnökségnél 



3 
 
ugyanúgy újra indul a minőségbiztosítás, és minden ezzel járó dolog. Az eddigiek alapján plusz 
három hónapot jelent. Most, ha azonos tartalommal, de teljesen nyílt eljárásban elindítják, akkor 
nincs az öt nap bejelentkezés, nem változik a minőségbiztosítása, és így a 15-e előtti, még a 
jelenleg hatályban lévő közbeszerzési törvénynek megfelelően, ahogyan ez a folyamat el lett 
indítva, el tudják indítani a kivitelezési munkák tekintetében a pályáztatást.  
 
Galamb Csaba a beszerzési érték meghaladja a 300 millió forintot, és a jogszabály szerint a 
200 millió forint felett kötelező azt az eljárást alkalmazni, amit javasol, és amiről az 
előterjesztés szól, de nem tiltja, hogy alacsonyabb értéknél is alkalmazzák, mert ez egy 
magasabb eljárás, mint az összefoglaló tájékoztatás. 
 
Csáfordi Dénes a beruházást októberig kell megvalósítani, és 7 épületről van szó. A jelenlegi 
viszonyok között nem érzi azt, ha egy cég nyeri meg ezt a munkát, akkor ez megvalósítható a 
folyamatos működés biztosítása mellett, mivel oktatási intézmény épületet is érint. Szerinte az 
eddig mérlegelt szempontokat felül írja az idő.  
 
Fekete György egyetértett a polgármester úr által elmondottakkal, mivel már a mai naptól 
számított 15 napos ajánlattételi idővel, és minden betartásra kötelezettel is telnek a napok. A 
korábbi döntésben megjelölt cégek ismeretei szerint nem olyan nagy cégek, hogy 5 hónap alatt 
egy ekkora beruházást megcsináljanak.  
 
Csáfordi Dénes bízniuk kell abban, hogy ajánlatot tesz egy nagyszámú munkaerővel 
rendelkező nagy cég. 
 
Galamb Csaba azt látni kell, hogy magát a folyamatot nem tudta elindítani hamarabb, mert a 
tervek a döntést követően lettek kompletten készen. Most jutottak oda, hogy műszakilag 
rendben van, valamint támogathatósági, és elszámolhatósági szempontból is. Az új eljárásra 15 
napja van a piacnak, hogy reagáljon. Pályázhatnak a korábban meghívott cégek is, de a piacról 
is bárki pályázhat.  
 
Csáfordi Dénes kérdése volt, van e lehetőség rész ajánlattételre. 
 
Galamb Csaba van lehetőség rész ajánlattételre, de csak az ütemek szerint megbontva, I. ütem, 
II. ütem.  
 
Csáfordi Dénes megjegyezte, hátráltató tényező lehet, ha a nyílt eljárás eredménytelen lesz 
valami miatt. Példaként említette a Szabadtéri Színpadot – ami meghívásos eljárás keretében 
történt -, amit kétszer kellett közbeszereztetni, valamint – nyílt eljárás keretében – az 
iskolabővítés, aminél második alkalommal forrás emelés után tudták a munkát elindítani.  
 
Galamb Csaba a munka június elején indulhat, és négy hónap áll rendelkezésre a kivitelezésre.  
 
Csáfordi Dénes átadta a szót Szaniszló Tamás aljegyzőnek ismertesse a döntési lehetőséget a 
képviselő-testület számára. 
 
Szaniszló Tamás az elhangzottak megvalósulásához szükséges a korábbi, 50/2018.(II.15.)HÖ 
sz. határozat módosítása, és bizonyos részének hatályon kívül helyezése. Ez szerepel az A) 
határozati javaslatban, melynek első sorában technikai módosítást kért: Kbt. 112.§. (2) 
bekezdést (1) bekezdésre kérte javítani. Ezzel a módosítással kellene az A) javaslatról dönteni, 
azt szükség szerint elfogadni.  
 
Csáfordi Dénes szavazásra tette fel a határozati javaslatot az A) határozati javaslatnak 
megfelelően az elhangzott módosítással együtt, amit  
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a képviselő-testület 12 igen szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta 
 
88/2018.(IV.12.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Város Önkormányzata az előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy az 
 
50/2018.(II.15.)HÖ sz. határozatot az alábbiakban módosítja:  
mint ajánlatkérő a 2015. évi CXLIII. törvény (a továbbiakban: „Kbt.”) 112. § (1) bekezdés b) 
pontja szerinti, Kbt. Harmadik rész szerinti, nemzeti közbeszerzési értékhatárt elérő 
közbeszerzési eljárás indít,  
TOP-3.2.1-15-HB1-2016-00031 azonosítószámú, „Önkormányzati épületek energetikai 
korszerűsítése Hajdúhadházon I. ütem”  és  
TOP-3.2.1-15-HB1-2016-00033 azonosítószámú, „Önkormányzati épületek energetikai 
korszerűsítése Hajdúhadházon II. ütem”  
pályázatok megvalósítására  
50/2018.(II.15.)HÖ sz. határozat alábbi rendelkezését hatályon kívül helyezi:  
Hajdúhadház Város Önkormányzata, mint ajánlatkérő a Közbeszerzési Hatóság felé előzetesen 
az alábbi gazdasági szereplőket jelöli meg, mint kijelölt gazdasági szereplő: 
 
- GÓR-ÉP Kft 4242 Hajdúhadház, Sugár u. 17. 
- Janta-Bau Kft. 4254 Nyíradony, Széchenyi u. 43. 
- Klartex-System Kft. 4220 Hajdúböszörmény, Csaba királyfi u. 11. 
- Nova-Bau ’89 Kft 4220 Hajdúböszörmény, Külső-Debreceni u. 31. 
 
Hajdúhadház Város Önkormányzata, mint ajánlatkérő az eljárást megindító felhívást: a kijelölt 
gazdasági szereplőknek valamint mindazoknak a gazdasági szereplőknek is, akik az 
ajánlatkérőnél az eljárás iránt érdeklődésüket jelezték, megküldi.  
 
A határozat módosítással nem érintett Bírálóbizottság megbízására vonatkozó rendelkezése 
változatlan formában hatályban marad.  
 
Felkéri Csáfordi Dénes polgármestert a Közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény (a 
továbbiakban: „Kbt.”) 112. § (1) bekezdés b) pontja szerinti Kbt. Harmadik rész szerinti, 
nemzeti közbeszerzési értékhatárt elérő közbeszerzési eljárás megindítására.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
Végrehajtásért felelős: dr. Kiss Katalin jegyző  
 
 

2./ Beruházási célú közfoglalkoztatási mintaprogram 
keretében épülő kiskapacitású vágóhíd gépeinek és 
eszközeinek beszerzésére indított közbeszerzési eljárást 
lezáró döntés 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Dr. Kiss Katalin 
jegyző 
(előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Csáfordi Dénes az előterjesztés kiegészítéseként elmondta, ezt a közbeszerzési eljárást lezáró 
döntést is kétszer kellett kiírni. Első körben olyan cégeket szólítottak meg, akik ilyen eszközök 
gyártásával, forgalmazásával foglalkoznak. Tapasztalták, hogy a gyártás, és kereskedés nem 
jelent gondot a cégeknek, viszont a felelősségteljes beépítés már igen. Ezért született az a 
döntés, hogy nézzék meg, az építőipari cégek tudnak e arra ajánlatot adni, hogy meglévő 
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épületbe, ők megvásárolják, és beépítik a szükséges gépeket, eszközöket. Lezajlott az újabb 
közbeszerzési eljárás, aminek eredménye elfogadásra vár. A legjobb ajánlatot az Anna 95 Bt. 
adta. Az ajánlott összeg összeghatáron belül van, és amennyiben a képviselő-testület által 
elfogadásra kerül, akkor el tud indulni az eszközök beszerzése, beépítése. Az ősz folyamán a 
próbaüzemet követően már üzemelnie kell a vágóhídnak.  
Kérdés, észrevétel hiányában átadta a szót Szaniszló Tamás aljegyzőnek a név szerinti szavazás 
lebonyolításához. 
 
Szaniszló Tamás abc-sorrendben kérte fel a képviselőket (igen/nem/tartózkodás) szavazataik 
leadására, melyet írásban rögzített.  
 
A képviselő-testület jelen lévő tagjai – a „Beruházási célú közfoglalkoztatási mintaprogram 
keretében épülő kiskapacitású vágóhíd gépeinek és eszközeinek beszerzése” tárgyában 2015. 
évi CXLIII. törvény 113. § (1) bekezdése szerinti, nyílt eljárás szabályai szerint lefolytatandó 
hirdetmény közzététele nélküli, összefoglaló tájékoztatás közzétételével és 2018. március 26. 
napján az ajánlattételi felhívás közvetlen megküldésével indított Kbt. Harmadik rész szerinti, 
nemzeti közbeszerzési értékhatárt elérő közbeszerzési eljárás keretében az eljárás eredményéről  
 

1. A közbeszerzési eljárás nyertes ajánlattevője az "ANNA 95." Bt. (4242 
Hajdúhadház, Vadas utca 11., Adószám: 22865168-2-09) ajánlattevő alábbi 
ajánlata? 
 

Nyertes Ajánlattevő Nyertes ajánlat 
Neve Címe és Adószáma Teljes nettó ajánlati ár (Ft) 

"ANNA 95." Bt. 

4242 Hajdúhadház, Vadas utca 
11. 
Adószám: 22865168-2-09 

41 831 500 Ft 

 
kérdésre - névszerinti szavazással hozott döntés során az alábbi szavazatokat adták le:  
 
Antal Ferenc   igen 
Asztalos Péter   igen 
Bernáth Bálint   igen 
Csáfordi Dénes  igen 
Fekete György  igen 
Fórián Albert   igen 
Kiss Sándor Mátyás  igen 
Nagy Sándor   igen 
Rékasi László   igen 
Rostás Zsigmond  igen 
Szőllős László   igen 
Vargáné Sőrés Ilona  igen 
Összesen:          12 igen 
 
(A névszerinti szavazásról készült hiteles melléklet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 
Csáfordi Dénes megállapította, hogy a képviselő-testület - névszerinti szavazással - 12 igen 
szavazattal a határozati javaslatot elfogadta, és az alábbi határozatot hozta 
 
89/2018.(IV.12.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Város Önkormányzata, mint ajánlatkérő által „Beruházási célú 
közfoglalkoztatási mintaprogram keretében épülő kiskapacitású vágóhíd gépeinek és 
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eszközeinek beszerzése” tárgyában 2015. évi CXLIII. törvény 113. § (1) bekezdése szerinti, 
nyílt eljárás szabályai szerint lefolytatandó hirdetmény közzététele nélküli, összefoglaló 
tájékoztatás közzétételével és 2018. március 26. napján az ajánlattételi felhívás közvetlen 
megküldésével indított Kbt. Harmadik rész szerinti, nemzeti közbeszerzési értékhatárt elérő 
közbeszerzési eljárás vonatkozásában a Bíráló Bizottság döntési javaslata alapján az alábbi 
döntéseket hozza: 

 
1. Az érvénytelen ajánlatot tevők neve, címe és az érvénytelenség indoka: - 

 
2. Érvényes ajánlattevő neve, címe és ajánlatuknak a bírálati szempont – az összességében 
legelőnyösebb ajánlat kiválasztása esetén annak részszempontjai – szerinti tartalmi 
eleme, illetőleg elemei: 
 

- "ANNA 95." Bt. (4242 Hajdúhadház, Vadas utca 11., Adószám: 22865168-2-
09) ajánlattevő ajánlata: 

� a Közbeszerzési dokumentumok és a Kbt-ben foglaltak alapján 
érvényes ajánlatot nyújtott be, pénzügyi-gazdasági és műszaki-szakmai 
szempontból is alkalmas a szerződés teljesítésére. 

 
- Két Ács Kft. (4754 Géberjén, Kossuth út 5., Adószám 13695802-2-15) 

ajánlattevő ajánlata: 
� a Közbeszerzési dokumentumok és a Kbt-ben foglaltak alapján 

érvényes ajánlatot nyújtott be, pénzügyi-gazdasági és műszaki-szakmai 
szempontból is alkalmas a szerződés teljesítésére. 

ANNA 95. Bt. 
(4242 

Hajdúhadház, 
Vadas utca 11.) 

Két Ács Kft. 
(4754 

Géberjén, 
Kossuth út 5.) 

Teljes nettó 
ajánlati ár (Ft) 

Teljes nettó 
ajánlati ár (Ft) 

41 831 500 Ft 43 239 900 Ft 
 
3. Az elbírálás szempontja: a Kbt. 76.§ (2) bekezdés a) pontja szerint a legalacsonyabb ár. 
 
4. Az érvényes ajánlatokat figyelembe véve a legalacsonyabb ár alapján a legkedvezőbb 
ajánlatot az 

- "ANNA 95." Bt. (4242 Hajdúhadház, Vadas utca 11., Adószám: 22865168-
2-09) ajánlattevő 

nyújtotta be.  
 
5. Tekintettel arra, hogy az 

- "ANNA 95." Bt. (4242 Hajdúhadház, Vadas utca 11., Adószám: 22865168-
2-09) ajánlattevő már az ajánlatában igazolta a kizáró okok fenn nem 
állását, továbbá igazolta mind a gazdasági és pénzügyi alkalmasságát, mind 
a műszaki, illetve szakmai alkalmasságát, a Kbt. 114.§ (2) bekezdése 
alapján az eljárást megindító felhívásban előírt igazolások benyújtására 
vonatkozó szabályok szerint, az ajánlatkérő 69. § szerinti felhívásának az 
alkalmazására nem volt szükség. 
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6. Döntés: 
 

Nyertes Ajánlattevő Nyertes ajánlat 
Neve Címe és Adószáma Teljes nettó ajánlati ár (Ft) 

"ANNA 95." Bt. 

4242 Hajdúhadház, Vadas utca 
11. 
Adószám: 22865168-2-09 

41 831 500 Ft 

 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az eredmény kihirdetésére és a nyertes 
ajánlattevővel való, a közbeszerzési törvényben foglalt határidők betartásával az adás-vételi 
szerződés megkötésére. 
 
Határidő: jogszabály szerint 
Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
 
 

3./ Tájékoztatás a Hajdúhadházi II. sz. gyermekorvosi 
körzet praxisjogával, valamint a II. sz. háziorvosi körzet 
helyzetével kapcsolatban  
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Szaniszló Tamás 
aljegyző 
(tájékoztató a jkv-höz mellékelve) 

 
Szaniszló Tamás ismertette a tájékoztatót a leírtak szerint.  
 
Csáfordi Dénes kérdés, észrevétel hiányában kérte a tájékoztató tudomásul vételét. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal tudomásul vette a II. sz. gyermekorvosi körzet 
praxisjogával, valamint a II. sz. háziorvosi körzet helyzetével kapcsolatos tájékoztatást, és az 
alábbi határozatot hozta 
 

90/2018.(IV.12.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház város Önkormányzata képviselő-testülete tudomásul vette 
a Hajdúhadházi II. számú gyermekorvosi körzet praxisjogával, valamint 
a II. számú háziorvosi körzet helyzetével kapcsolatos tájékoztatást. 

 
 

4./ Egészségügyi infrastruktúra fejlesztése 
Hajdúhadházon (Orvosi rendelő) TOP-4.1.1-15-HB1-
2016-00016 számú pályázat megvalósításához szükséges 
önerő biztosítása 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Fórián Albert PB 
elnöke 
(előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Fórián Albert tájékoztatta a testület, a pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és 
elfogadásra javasolja azzal a megjegyzéssel, hogy a jövőben a tervezők járjanak el 
körültekintőbben, mivel az ő hibájuk miatt nem került be a pályázatba szennyvíz, és a 
fűtéscsövek cseréje. Javasolta, a jövőben a terv-, és egyéb egyeztetésekbe vonják be a 
városfejlesztési tanácsnokot a hibák kiküszöbölése érdekében. 
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Csáfordi Dénes a pontosítás miatt elmondta, a fűtéscső, ami a távfűtőmű és az orvosi rendelő 
között van erősen korrodált állapotú, a burkolás miatt is célszerű a cseréjét elvégezni. Ennek a 
vezetéknek a cseréjét valóban be lehetett volna tenni. A szennyvízcső cseréjét a pályázat 
beadásakor nem lehetett megindokolni, hogy miért kerüljön be egy energetikai korszerűsítésbe, 
utólagosan találtak lehetőséget arra, hogy mégis beépíthető.  
 
Fekete György a bizottsági ülésen megtárgyalásra kerültek a tervezéssel kapcsolatos 
problémák, de ettől nagyobb hangsúlyt adott a burkolásnak, ami térburkolásra váltás miatt közel 
900 ezer forinttal magasabb költséget jelent, mint az eredetileg tervezett. Az ülésen több 
alkalommal is elhangzott más témában, hogy gondok vannak a tervekkel, ezért kérte, legyenek 
körültekintőbbek a tervekkel, és a tervezőkkel.  
 
Csáfordi Dénes egyetértve az elhangzottal emlékeztetett arra, hogy TOP-os pályázatokkal 
kapcsolatban mennyi idejük volt tervezésre, és koncepcionális tervekre, és mennyire nem 
mertek terveztetni az elbírálás időszakában, gondolva arra, hogy nem biztos, hogy nyerni fog a 
pályázat. Említést tett az építőipar jelenlegi helyzetére is, míg korábban meg lehetett oldani 
törvényes keretek között olyan kisebb dolgokat, ami kimaradt, vagy éppen nem úgy szerepelt a 
tervben, most ilyen dolgoktól mindenki mereven elzárkózik. Az építőiparban tervező, 
kivitelező, mindenki tele van munkával, és nem úgy állnak dolgokhoz, mint korábban.  
Más észrevétel hiányában szavazásra tette fel a határozati javaslatot az előterjesztésnek 
megfelelően, amit 
 
a képviselő-testület 12 igen szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta 
 

91/2018.(IV.12.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Város Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztést 
megtárgyalta és úgy határozott, hogy felhatalmazza Csáfordi Dénes 
polgármestert, hogy a Hajdúhadház, Hunyadi utca 1. szám alatt lévő 
Háziorvosi rendelő épületének tényleges korszerűsítése és felújítása, 
szükséges önerő, bruttó 1.607.508 Ft Hajdúhadház Város 
Önkormányzata a 2018. évi költségvetés, városfejlesztési beruházás 
terhére történő biztosítására.  
Határidő: azonnal 
Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
Végrehajtásért felelős: Berencsiné Veres Mónika pályázati ref. 

 
 

5./ Szakmai programok megvalósítása és térségi 
rendezvények, VP6-19.2.1-23-2-17 kódszámú felhívásra 
pályázat benyújtása 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Fórián Albert PB 
elnöke 
(előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Fórián Albert tájékoztatott, a bizottság az előterjesztést megtárgyalta és változatlan formában 
elfogadásra javasolja. 
 
Csáfordi Dénes az előterjesztés rövid ismertetéseként elmondta, vidékfejlesztési program 
keretében rendezvények megvalósítására vonatkozó pályázat benyújtására van lehetőség. 
Kérdés, észrevétel hiányában szavazásra tette fel a határozati javaslatot, amit 
 
a képviselő-testület 12 igen szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta 
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92/2018.(IV.12.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
előterjesztést megtárgyalta és úgy határozott, hogy a Hajdúhadház Város 
Önkormányzata által az Magyarország Kormányának felhívása által 
a Szakmai programok megvalósítása és térségi rendezvények (VP6-
19.2.1-23-2-17) tárgyban kiírt felhívásra pályázatot nyújt be. Támogatói 
döntés esetén a 352940 Ft összegű önerőt a 2018. évi költségvetés 
általános tartalék terhére biztosítja 

 
Elfogadja az előterjesztés mellékletét a Hajdúhadházi Roma Nemzetiségi 
Önkormányzattal, Hajdúhadházi Polgárőr Egyesülettel, Hajdúvitéz 
Kulturális Sportegyesület, Aranykapu Óvodával, Három Szirom 
Óvodával, Hajdúhadházi Városi Óvodával Együttműködési 
megállapodás tervezetét. 

 
Felhatalmazza Csáfordi Dénes polgármestert a pályázattal kapcsolatos 
nyilatkozatok megtételére, a pályázat benyújtására, valamint az 
együttműködési megállapodások, illetve az önerő rendelkezésre állásról 
szóló nyilatkozat aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
Végrehajtásért felelős: Berencsiné Veres Mónika pályázati ref. 

 
 

6./ 10903 és 10934 hrsz-ú utak zúzott kővel való ellátása 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Szilágyi Gábor 
műszaki ref. 
(előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Csáfordi Dénes elmondta, a „Patika zug”, és a Mester u. – Hajdú u. közötti rövid útszakaszok 
zúzott kővel való ellátásáról szól az előterjesztés. Ezen szakaszok járhatóbbá tétele mellett 
abból az okból is célszerűnek tartotta ezeknek a szakaszoknak a zúzott kővel való ellátását, 
mivel mind a kettő aszfaltozott utcákra vezet, így azok esős idő esetén mentesülnek a 
sárfelhordástól.  
 
Fekete György az előterjesztés támogatása mellett jelezte, van a településnek olyan része – 
Péterkert és Fényestelep -, ahol csak földutak vannak. A területet járva egyre inkább azt 
tapasztalja Fényestelep sűrűn lakott részén, és jelzik is az ott lakók, hogy esős időszakban 
gépkocsival mennyire nem járható az út. A Péterkerti részen sikerült a vállalkozókkal 
megegyezni, hogy ők az utat karbantartják, és folyamatosan javítják. Ezen a településrészen 
csak az lehet a megoldás, ha oda is eljut ez a zúzott köves megoldás, legalább egy nyomsávon. 
Kérte ennek felülvizsgálatát, és legalább az őszi hónapok előtti megoldását. Ezzel az ottani 
közhangulat is kedvezőbbé válna. A ritkábban lakott részen nem kéri, mivel az nagyon 
költséges lenne.  
 
Antal Ferenc nagyon jónak tartotta az utak zúzott kővel való ellátását, egyben javasolta a 
földes utcák földnyeséssel való rendbe tételét.  
 
Csáfordi Dénes elmondta, az utak karbantartása folyamatos. A zúzott köves utcák száma 30 
körüli, amelyeket most már látva karbantartás nélkül kb. két évig tart, azután komoly 
karbantartást igényel. Az illetékes kollegák még nem találták meg a zúzott köves utak kátyúzási 
módszerét. A földutak karbantartásával kapcsolatban reményét fejezte ki, hogy saját gépekkel 
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- gréder, földmunka gép - rendszeresebb lesz a karbantartás, és jobb minőségben fog elkészülni. 
Említést tett arról, hogy a 2007-2009 között épült útok nagyon rossz állapotban vannak, lesznek 
közülük, amelyeket szavatossági szempontból felül vizsgáltatnak, és ha lehet, szavatossági 
igényt érvényesítenek. Példaként említette a Városkert utcát. A régi utakat, Arany J. u., Rákóczi 
u., Hunyadi u. havonta, két havonta kátyúzni kell. Kérte, hogy a városfejlesztési tanácsnok a 
műszaki referenssel, és a városüzemeltetési irodavezetővel egyeztessenek utak, és járda 
felújítás, karbantartás tekintetében. Meg kell nézni, hogy mi az, ami belefér egy általános 
karbantartásba, javításba, és mi az, amihez forrást kell találni. Mivel elindult a szennyvíz 
beruházás az utak és járdák felújítása miatt szerinte két részre kellene bontani a települést, 
szennyvíz beruházást nem érintő városrészekre, és a beruházás befejezése utáni részekre.  
 
Szőllős László a Vasvári Pál utca útproblémájára hívta fel a figyelmet, és kérte megoldását, 
mivel van egy mély fekvésű része, kb. 30 méter hosszon, ami esős időben járhatatlan. A lakók 
több éve kérik ennek megoldását.  
 
Csáfordi Dénes egyetértve az előadott problémával javasolta, hogy a határozati javaslat 
kerüljön kiegészítésre azzal, hogy kerüljön megvizsgálásra a Vasvári Pál u. vizesedési, és 
kátyúzási problémáinak rövid-, és hosszútávon történő megszüntetése.  
Más észrevétel hiányában szavazásra tette fel a határozati javaslatot a kiegészítéssel együtt, 
amit  
 
a képviselő-testület 12 igen szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta 
 

93/2018.(IV.12.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Város Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztést 
megtárgyalta és úgy határozott, hogy a polgármester bízza meg a HADÉP 
KFT.-t a 10903 és 10934 hrsz-ú utak zúzott kővel való ellátására a 
biztonságos közlekedés fenntartása érdekében. 
 
A 10903 és 10934 hrsz-ú utak zúzott kővel való ellátására fedezetet a 
8/2018. (II. 15.) HÖ számú költségvetési rendelet „Közutak 
fenntartásának támogatása” megnevezésű sor terhére biztosítja, a 
HADÉP Kft. költségviselése mellett, melyre fedezetet a közútkezelésre 
kötött feladatellátási szerződés nyújt.  
 
Kerüljön megvizsgálásra a Vasvári Pál utca vizesedési, és kátyúzási 
problémáinak rövid-, és hosszútávon történő megszüntetése. 
 
Határidő: 2018. április 30. 
Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
Végrehajtásért felelős: Szilágyi Gábor műszaki ref. 

 
 

7./ Fa kivágási kérelem 
Előadó: Csáfordi Dénes polgármester, Szilágyi Gábor 
műszaki ref. 
(előterjesztés a jkv-höz mellékelve) 

 
Csáfordi Dénes az előterjesztés ismertetését követően szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot, amit  
 
a képviselő-testület 12 igen szavazattal elfogadott, és az alábbi határozatot hozta 
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94/2018.(IV.12.)HÖ sz. határozat 
Hajdúhadház Város Önkormányzata Képviselő-testülete az előterjesztést 
megtárgyalta és úgy határozott, hogy a  

1. Hajdúhadház, Táncsics utca 1. szám előtt lévő fa kivágását 
támogatja 

2. Hajdúhadház, Táncsics utca 3. számú ház előtt lévő sövény 1 m 
magasságig a levágását, az ecetfa kivágását támogatja 

3. A Hajdú utca 22. számú ház előtt (Fodrász üzlet) lévő nagyméretű 
hársfa kivágását támogatja 

4. A Kertalja utcán egy darab szilfa kivágását támogatja 
 
Felhatalmazza Csáfordi Dénes polgármestert, hogy kérjen fel egy arra 
jogosult céget a munka elvégzésére (fák kivágására) valamint a 
vállalkozói szerződés aláírására. 
 
A sövény levágására illetve a fák kivágására fedezetet a 8/2018. (II. 15.) 
HÖ számú költségvetési rendelet „Zöldterület gazdálkodás” 
megnevezésű sor terhére biztosítja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Csáfordi Dénes polgármester 
Végrehajtásért felelős: Szilágyi Gábor műszaki ref. 
 

 
Csáfordi Dénes a jelenlegi, és a közeljövőben várható fakivágások miatt javasolta, még ez 
évben készüljön faültetési program, amiben közreműködést kért a városfejlesztési tanácsnoktól. 
Javasolta nézzék meg, a település mely szakaszain szükséges fát ültetni, és akár emlékfa 
ültetésre is kerülhet sor. Példaként említette a Kossuth utca – Bezerédi utca – Virág utca 
kereszteződést, ahova egy pihenőpark kialakítására tett javaslatot. Szerinte minimális 
bekerülési összeggel, akár felajánlásokkal is lehetne szépíteni a környezeten.  
 
Asztalos Péter visszautalva egy korábbi megbeszélésre javasolta a Bajcsy Zs. u. és Erdő utca 
kereszteződésében lévő kis téren - ahol Hajdúhadház legrégebbi kútja található -, is egy 
rendezett zöldövezetet - akár pad kihelyezésével – kialakítani.  
 
Csáfordi Dénes a csillagterek közül néhányat a zöldváros rehabilitációs projekt tartalmaz, de 
többségük az óvárosi részen - ahol a hajdú palánk elhelyezkedett - kívül van. Azok közül egyet-
kettőt meg lehetne nézni, hogy a több utca torkolattal rendelkező kis tereket hogyan lehetne 
megújítani.  
Más észrevétel hiányában megköszönte a részvételt, az ülést bezárta. 
 
 

kmf. 
 
 
 

 Dr. Kiss Katalin        Csáfordi Dénes 
         jegyző          polgármester 
 


